
V říjnu 2015 jsem se srným pracovním týmem díky agentuře AHA abso|vova|a 8 hodinový
workshop .'Řešeni komp|exních prob|émů',.

Na základě mých požadavků jsme dohodli strukturu úvodních krátkých teoretických mini|ekcí
a poté |ektorem panem Janem Korbelem faci|itovanou prácitýmu na mode|ových přík|adech.
Příklady jsem navrhla výběrem dvou z reálných úko!ů, které v týmu aktuá|ně řešíme; jednoho
běžného provozního prob|ému s více souvislostmi a jednoho velmi složitého s celou řadou
komplikovaných závislostí a návazností.
Workshopu předcháze|a příprava - individuá|nínastudováním předem |ektorem zas|aného
stručného popisu p|ánovaných technik a spo|ečná věcná příprava v týmu ke s|ožitějšímu z
problémů.

Workshop byl pro nás intenzivní, náročný a skutečně přínosný.
Pro mě osobně bylo přínosem nejen splnění původních cí|ů, které jsme v rámci přípravy
s lektorem mírně upravi l i  podle jeho doporučení, a|e překvapivě i zce|a novým poh|edem
na organizaci práce našeho týmu.
Mým původním záměrem by|o našemu týmu profesioná|ně předvést a společně si prakticky
na reálných úko|ech vyzkoušet vybrané techniky. Zároveň a|e vidět a zažít přímo u tohoto
týmu p|ně profesioná|ní faci| itované jednání. Mimo jiné i proto, že mými v|astními postupy se
mi daři|o postupně z|epšovat týmovou práci až do určitého bodu, a|e dá|j iž ne.

Až během workshopu jsem zjist i|a,žeprácitýmu bude zřejmě dá|e potřeba zlepšovat odIišnou
cestou pod|e aktuá|ního druhu (náročnosti, komplexnosti) úko|u. Zatímco u jednoduššího
úko|u bylo s využitím profesionální facilitace vidět zrych|ení a vyšší efektivita, během
týmového řešení velmi s|ožitého úkolu jsem si uvědomila, že přínosnější pro mě bude zaměřit
se na od|išnou organizaci úko|ů a z|epšovánímých v|astních individuá|ních postupů. obdobný
způsob jsem sice j iž využíva|a, ale považova|a jsem ho za provizorní.
V tomto ohledu mi nejvíce pomoh|o mít možnost sledovat intenzivní něko|ikahodinovou,
profesioná|ně reaIizovanou faciI itaci pana KorbeIa.

Dalším příjemným bonusem bylo i to, že jsme zce|a vyřeši|i první z mode|ových prob|émů
a výs|edek jsme pak bez da|ších úprav dále v naší práci využi|i.

Velmi ráda bych |etos na tento workshop přímo navázala da|ším, při kterém proh|oubíme tu
část týmové práce, která se ukáza|a jako efektivní, a na zák|adě doporučení pana Korbe|a
vyzkoušíme prácitýmu pod mým vedením s doh|edem a zpětnou vazbou |ektora.
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